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Br.0012.3.2023 

Protokół Nr 42/2023 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki 

Rady Powiatu Mławskiego  

odbytego w dniu 24 kwietnia 2023 roku 

pod przewodnictwem 

Pani Elżbiety Bieńkowskiej – Przewodniczącej Komisji  

 

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Pani Elżbieta Bieńkowska- Przewodnicząca Komisji 

Otworzyła czterdzieste drugie posiedzenie Komisji, powitała Członków Komisji  

i zaproszonych gości. 

 

Punkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Pani Elżbieta Bieńkowska- Przewodnicząca Komisji 

Poinformowała, że w posiedzeniu uczestniczy 5 Członków Komisji, wobec czego obrady są 

prawomocne. 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 41/2023. 

 

Punkt 4 

Uchwalenie porządku obrad. 

 

Pani Elżbieta Bieńkowska- Przewodnicząca Komisji 

Przedstawiła następujący porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

4. Uchwalenie porządku obrad. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Mławskiego w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z realizacji Rocznego Programu Współpracy Powiatu Mławskiego  

z organizacjami pozarządowymi za 2022 rok.  

6. Założenia do organizacji roku szkolnego 2023/2024.   

7. Zapytania i wolne wnioski. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek obrad zaproponowany przez Przewodniczącą Komisji. 
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Punkt 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Mławskiego w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z realizacji Rocznego Programu Współpracy Powiatu Mławskiego  

z organizacjami pozarządowymi za 2022 rok.  

 

Pani Bożena Tomkiel- Dyrektor Wydziału Edukacji i Zdrowia 

Poinformowała, że Program Współpracy został przyjęty uchwałą Rady Powiatu Mławskiego  

z dnia 8 grudnia 2021 r. i był konsultowany z organizacjami w zakresie tematyki i obszaru 

działań. W trakcie trwania konsultacji nie wpłynęła żadna opinia odnosząca się do zawartych 

w Programie treści priorytetowych na rok 2022, więc Program był realizowany  

w zaproponowanej formie.     

Na rok 2022 w budżecie powiatu mławskiego przeznaczono kwotę 123 940 zł. na realizację 

tego Programu. Realizowany był on w 4 obszarach: promocja i ochrona zdrowia (11 400 zł); 

działalność na rzecz osób niepełnosprawnych (16 600 zł); działalność kulturalna i sztuka 

(32 650 zł); upowszechnianie kultury fizycznej i sportu (63 290 zł).    

Zakres współpracy odbywa się na płaszczyźnie finansowej i pozafinansowej. Działalność 

pozafinansowa polega na informowaniu różnych podmiotów o zadaniu publicznych, 

konsultowanie z organizacjami pożytku publicznego programu i innych dokumentów, 

doradzanie i udzielanie wsparcia organizacjom, pomocy merytorycznej w zakresie 

formułowania wniosków i ich rozliczania, wspieranie działań zmierzających do zwiększenia 

uczestnictwa osób niepełnosprawnych w życiu społecznym i zawodowym.    

W obszarze ochrona i promocja zdrowia zaplanowano kwotę 11 400 zł., która została 

wydatkowana w wys. 9 800 zł. Łącznie zawarto 8 umów, które zostały zrealizowane. Kwota 

przyznanej dotacji została wykorzystana.   

Z zakresu działalności na rzecz osób niepełnosprawnych zaproponowane były 3 zadania. 

Łącznie zawarto 4 umowy, udzielono dotacji w kwocie 11 600 zł. Cała kwota dotacji została 

przez organizacje wykorzystana.  

W obszarze działalności kulturalnej i sztuki na zadanie 1 nie wpłynęła żadna oferta, na zadanie 

2 wpłynęło 6 ofert. Podpisano 6 umów, udzielono 6 dotacji na łączną kwotę 11 000 zł. 

Natomiast 1 organizacja zrezygnowała z przyznanej dotacji w wys. 2000 zł., wobec 

powyższego wykorzystano 9000 zł. na realizację tych zadań.  

W obszarze zadania 3 łącznie złożono 5 ofert i podpisano 5 umów na łączną kwotę 7800 zł. 

Wszystkie zadania zostały zrealizowane. Na zadanie 4 złożono 2 oferty, natomiast 1 organizacja 

zrezygnowała (wykorzystano 2500 zł). na zadanie 5 wpłynęły 4 oferty, podpisano 4 umowy. 

Łączna kwota przydzielonej dotacji to 5800 zł. Jedna organizacja w całości nie wykorzystała 

dotacji (zwrócono 575,53 zł), wobec powyższego wykorzystana kwota to 5224,47 zł. Zarząd 

Powiatu przyznał 5 dotacji pozakonkursowych na łączną kwotę 10 500 zł. i zostały one 

wykorzystane.  

W obszarze 4 czyli upowszechnianie kultury fizycznej i sportu wpłynęły 33 wnioski. Zostały 

podpisane umowy ale 32 zostały zrealizowane. Kwota planowana w budżecie na obszar sportu 

to 63 290 zł. , dotacje przekazane organizacjom wynosiły 62 300 zł., natomiast wykorzystano 

59 131,23 zł. Dotacje zwrócone przez organizacje to kwota 3168,77 zł. łącznie kwota 

niewykorzystana to 4158,77 zł.   

Na łączną kwotę zaplanowaną w budżecie na realizację tego Programu w 2022 r. czyli 123 940 

zł. przekazano 120 350 organizacjom. Organizacje wykorzystały 115 555,70 zł., co stanowi 

93,24%. W minionym roku było zawartych bardzo dużo umów bo aż 64, natomiast w roku 2021 

48.    
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Pani Barbara Gutowska- Członek Komisji 

Zapytała czy powodem mniejszej ilości umów w roku 2021 był okres pandemiczny? 

 

Pani Bożena Tomkiel- Dyrektor Wydziału Edukacji i Zdrowia 

Odpowiedziała, że na pewno pandemia miała na to wpływ.  

 

Pani Barbara Gutowska- Członek Komisji 

Zapytała czy organizacje są teraz bardziej pewne tego, co zawierają we wnioskach i czy piszą 

to dobrze? 

 

Pani Bożena Tomkiel- Dyrektor Wydziału Edukacji i Zdrowia 

Odpowiedziała, że zauważyć można większą ilość składanych wniosków przez Koła Gospodyń 

Wiejskich.  

Organizacje się zobowiązały do realizacji różnych zadań, a jak będzie z wykonaniem to się 

okaże.  

Jeśli chodzi o merytoryczność i poprawność wniosków, to organizacje mają wsparcie u 

pracowników w Wydziale Edukacji i Zdrowia.  

 

Pani Barbara Gutowska- Członek Komisji 

Dodała, że były organizacje, które rezygnowały z wykonania zadania, którego miały się podjąć. 

Czy było to spowodowane tym, że organizacja nie była w stanie wykonać zadania ze względu 

na swoje możliwości czy chodziło o kwestie finansowe?  

 

Pani Bożena Tomkiel- Dyrektor Wydziału Edukacji i Zdrowia 

Odpowiedziała, że powody są różne. Gdyby jednak chciano udzielić dotacji w kwocie w jakiej 

organizacje się zwracają we wniosku, to w jednym obszarze byłby to cały Program. Organizacje 

robią kosztorysy dość wysokie, a budżet jest jeden. Po drugie bierze się pod uwagę zakres 

zadania jakim objęta jest grupa osób, cel zadania.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała Projekt Uchwały Rady Powiatu Mławskiego w sprawie 

przyjęcia sprawozdania z realizacji Rocznego Programu Współpracy Powiatu Mławskiego  

z organizacjami pozarządowymi za 2022 rok.  

 

 

Punkt 6 

Założenia do organizacji roku szkolnego 2023/2024.   

 

Pani Bożena Tomkiel- Dyrektor Wydziału Edukacji i Zdrowia 

Poinformowała, że z danych wynika, iż w tym roku ukończy 992 absolwentów ósmych klas 

szkół podstawowych (o 54 os. więcej niż w roku ubiegłym). Zaplanowano 28 oddziałów,  

co oznacza 840 miejsc.  

W ZS Nr 1 zaplanowano technik budownictwa (1 oddział), technik informatyk (1 oddział),  

technik elektryk (1 oddział), 1 oddział łączony- technik reklamy i technik programista.  

W Branżowej Szkole I Stopnia w zawodzie monter zabudowy i robót wykończeniowych  

w budownictwie będzie uczyło się 30 osób.    

W ZS Nr 2 w Technikum zaplanowano: technik eksploatacji portów i terminali (1 oddz.), 

technik żywienia usług gastronomicznych (1 oddz.), technik logistyk (2 oddz.), technik 

hotelarstwa (1 oddz.).   

W Branżowej Szkole I Stopnia w zawodzie kucharz 1 odział (30 osób). Razem 180 miejsc. 

W ZS Nr 3 w III Liceum Ogólnokształcącym będą 2 oddziały (60 miejsc), w zawodzie technik 
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elektronik 1 oddział (30 miejsc), w Branżowej Szkole I Stopnia Wielozawodowej 3 oddziały 

czyli 90 miejsc. Razem 180 miejsc.  

W ZS Nr 4 w II Liceum Ogólnokształcącym będą 3 oddziały (90 miejsc). W Technikum będą: 

technik ekonomista (1 oddział), 1 oddział łączony technik rachunkowości i technik handlowiec 

(2 oddziały). Razem 150 miejsc.  

W I Liceum Ogólnokształcącym zaplanowanych jest 6 oddziałów po 30 osób czyli 180 miejsc, 

co razem daje 28 oddziałów (840 miejsc).     

  

Pani Elżbieta Bieńkowska- Przewodnicząca Komisji 

Zapytała czy na ten rok jest propozycja nowego kierunku, którego nie było w roku ubiegłym? 

 

Pani Bożena Tomkiel- Dyrektor Wydziału Edukacji i Zdrowia 

Odpowiedziała, że w roku ubiegłym otwierany był jeden kierunek- technik eksploatacji portów 

i terminali i będzie kontynuowany. Zostało podpisane porozumienie między lotniskiem w 

Szymanach a szkołą na realizację praktyk zawodowych jak i zajęć w zakresie przedmiotów 

zawodowych. Nie będzie natomiast oddziału dwujęzycznego w I LO.   

 

Pan Michał Danielewicz- Członek Komisji 

Przypomniał, że w ZS Nr 3 funkcjonowała klasa o profilu sportowym. Czy ona już przeszła 

cykl kształcenia? 

 

Pani Bożena Tomkiel- Dyrektor Wydziału Edukacji i Zdrowia 

Odpowiedziała, że jest to ostatni rok.  

 

Pan Michał Danielewicz- Członek Komisji 

Zapytał czy nie było zainteresowania, żeby to kontynuować? 

 

Pani Bożena Tomkiel- Dyrektor Wydziału Edukacji i Zdrowia 

Odpowiedziała, że raczej nie.  

 

 

Punkt 7 

Zapytania i wolne wnioski. 

 

Pytań i wniosków nie zgłoszono.      

 

 

Punkt 8 

Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Elżbieta Bieńkowska- Przewodnicząca Komisji 

Zamknęła czterdzieste drugie posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki, 

podziękowała Radnym Powiatu Mławskiego i zaproszonym gościom za udział w posiedzeniu. 

 

 

         Przewodnicząca Komisji 

 

            Elżbieta Bieńkowska 
Sporządziła: 

Adriana Pełkowska 

26.04.2023 r.  


